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Appendix Motionen i sin helhet 

	
All	användning	av	termen	Häst	nedan	avser	både	ponnyer	och	hästar	där	inget	annat	anges.	
Shetlandsponnyerna	anges	som	shettisar.	
 
1) Bakgrund 

Verksamheten	konstaterade	att	man	inför	höstterminen	2020	stod	med	en	hästbrist	för	
att	klara	av	lektionsverksamheten.	Tidigare	termin	hade	man	hyrt	hästar	från	Grällstad	
vilka	alla	lämnats	tillbaka	till	sommaren,	i	enlighet	med	kontraktet,	även	tidigare	hade	
man	hyrt	in	hästar	för	att	täcka	behovet,	allt	till	en	kostnad	för	klubben	och	med	en	
mycket	varierande	kvalitet	på	hästarna,	utan	bytesrätt	för	de	individer	som	inte	fungerat	
i	verksamheten.	
Behovet	beräknades	till	5hästar	och	7	ponnyer	vilket	hade	varit	en	väsentlig	investering	
för	pengar	man	inte	hade.	Man	undersökte	möjligheten	till	lån	eller	att	på	annat	sätt	få	
in	medlen	man	behövde	för	att	kunna	göra	investeringen	men	fann	inte	en	
tillfredställande	lösning	varför	man	började	tänka	i	andra	banor.		
Ur	detta	föddes	idén	till	att	pröva	ett	koncept	med	sponsorhästar	där	en	medlem	äger	
hästen	och	verksamheten,	i	utbyte	mot	uppstallning	och	löpande	kostnader	fick	nyttja	
hästen	i	lektionsverksamheten	delar	av	tiden.	
	
Tanken	med	konceptet:	
- Att	få	in	fler	och	bättre	hästar	i	lektionsverksamheten	
- Inte	ha	högre	löpande	kostnader	än	man	har	för	lektionshästarna	
- Minimera	ekonomiska	risken	för	MR	vid	sjukdom	alt.	skadad	häst.		
- Ett	bra	upplägg	för	både	MR,	Sponsorer	och	Hästarna	

Man	lade	upp	ett	inlägg	på	hemsidan	och	Facebook	där	intresserade	kunde	anmäla	
intresse.	Det	hölls	ett	informationsmöte	för	att	räta	ut	frågetecknen	om	upplägget	och	
intresset	var	stort	bland	medlemmarna.	Man	antog	sponsorerna	i	den	ordningen	de	
anmälde	sig	och	har	upprättat	en	kö	för	de	som	är	intresserade	för	framtiden.	

Avtal	finns	tillgängligt	för	intresserade.	

 
2) Utfall från årsstämma 

Motionären	yrkade	på;	
- Att	styrelsen	lämnar	en	fullgod	ekonomisk	redogörelse		



- Att	styrelsen	svarar	på	upplägget	angående	hästarna	ska	nyttjas	i	verksamheten	
framöver		

- Att	styrelsen	lämnar	svar	till	medlemmarna	på	varför	de	sagt	upp	3	flickor		
	
Styrelsens	svar	och	yrkande	
Styrelsen	rekommenderar	stämman	att	bifalla	yrkande		
1	och	2	i	motionen,	Kalkylen	avseende	sponsorhästar	finns	på	hemsidan	under	
årstämmematerial.	Avseende	yrkande	3	se	tidigare	motion.		
	

Alternativ	 Antal	röster	
Styrelsens	yrkar	bifall	på	1-att	satsen,	bifall	på	2-att	satsen	och	3-att	
satsen	anses	besvarad	

74	

	
Röstberättigade:	102	|	Röstat:	75	]	Blanka	röster:	1	
	
Årsmötet	beslutade	i	enlighet	med	styrelsens	yrkande.	

 
 
3) Ekonomisk redogörelse 
    

Ekonomi	-	Vem	betalar	vad?	 Sponsor	 MR	 Kommentar	
E0	 Hästen	 x	 		 		
E1	 Hovslagare	 		 x	 		

E2	 Försäkring	 x	 x	
Livförsäkring	står	ägaren	för,	MR	
har	gruppförsäkring	

E3	 Veterinär	 		 x	
Akut	(som	inte	täcks	av	
försäkring)	samt	rutinkontroll	

E4	 Tandläkare	 		 x	
Akut	(som	inte	täcks	av	
försäkring)	samt	rutinkontroll	

E5	

Utrustning	för	
lektionsverksamhet	
(sadel,	träns,	ev.	
benskydd)	 		 x	 		

E6	

Utrustning	för	skötsel	
(grimma,	täcken,	
ryktborstar)	 		 x	 		

E7	

Stallplats	(inkl	fodring,	
in/utsläpp,	mockning,	
ev.	täckesbyte,	tillsyn)	 		 x	 Alla	dagar	

E8	 Sommarbete	 		 x	 		

E9	
Privatlektion	en	gång	i	
månaden	för	instruktör	 		 x	 		

E10	
Foder	samt	
strömaterial	för	box	 		 x	 		

E11	 Anläggningskort	 		 x	 Fri	tillgång	till	anläggningen	



Vi har beräknat att konceptet ger ett positivt täckningsbidrag då kostnader delas mellan MR 
och sponsorn. Klubben står för samma utgifter som vid ägande och får ändå 80% av 
inkomsterna men står inte för inköpskostnaden eller risken som det innebär att äga häst. 

Fr shettisarna har man också ett gott täckningsbidrag så snart man fått igång planerad 
verksamhet, kostnaderna att ha shettisarna är blygsamma. 

 
4) Upplägget angående hästarna 
Den	ursprungliga	idén	var	att	man	skulle	ha	sponsorhästen	i	verksamheten	fyra	dagar	och	
sponsorn	hade	den	tre	dagar	i	veckan,	varav	en	av	de	tre	dagarna	var	en	vilodag.	Man	såg	
tidigt	att	man	behövde	ha	en	mer	flexibel	planering	för	att	bla	kunna	sätta	in	
sponsorhästarna	då	någon	lektionshäst	varit	skadad,	för	att	även	kunna	ha	sponsorhästar	i	
verksamheten	på	lördagar,	vid	sjukdom	etc..	Nu	planerar	man	således	med	varje	sponsor	så	
att	hästen	går	12	lektioner	i	veckan,	max	tre	per	dag	men	inte	nödvändigtvis	över	fyra	dagar,	
hästen	kan	således	gå	tex.	en	lektion	och	sedan	ridas	av	sponsorn	själv	under	samma	dag.	
Vilodag	sker	alltid	på	sponsorns	dag.	

Det	är	inte	alla	hästar	som	funkar	i	lektionsverksamhet	varför	MR	har	ett	krav	att	hästen	ska	
köpas	av	handlare	som	tillämpar	bytesrätt.	Hästarna	väljs	ut	i	samråd	med	verksamheten	
och	måste	godkännas	av	MR	innan	köp.	Provridning	görs	också	av	andra	medlemmar,	inte	
bara	sponsorn.		

Sponsorhästarna	rids	till	och	utbildas	av	verksamheten	om	så	behövs,	i	utbyte	tar	
verksamheten	10%	av	försäljningspriset	om	hästen	säljs	externt,	MR	har	också	förköpsrätt	
vid	försäljning.		

Shettisarna,	två	sponsrade	och	en	MR-ägd	sedan	tidigare,	var	främst	tilltänkta	för	
ponnyridning,	kalas,	julmarknader,	jippon	och	liknande	men	också	i	en	shettisverksamhet	för	
att	ha	aktivitet	för	de	yngre	framtida	ridskoleeleverna	och	kringliggande	förskolor.	Pga.	den	
utdragna	pandemin	och	de	restriktioner	som	kommit	med	det	så	har	man	även	här	fått	
tänka	om	har	inte	startat	upp	den	verksamheten	runt	detta	som	man	planerade.	Shettisarna	
ingår	i	lektionsverksamheten	i	de	grupper	det	passar	och	man	avser	sätta	igång	med	övrig	
planerad	verksamheten	så	snart	det	går.				

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Appendix	–	motionen	i	sin	helhet	

2020-07-31	 

Till	Årsstämman	på	Malmö	Ridklubb	år	2020	 

Bakgrund	 

Sponsorhästar	till	Malmö	Ridklubb.	 

Ridskolan	ska	nyttja	dessa	hästar	4	dagar/vecka.	Sponsorn	3	dagar/vecka.	Ser	nu	att	det	kommit	
några	nya	hästar	samt	ett	antal	shetlandsponnyer	(3).	Jag	mfl	medlemmar	har	ett	intresse	i	att	få	
veta	mer	om	upplägget,	MR	står	för	allt	ink	en	privatlektion/mån,	vem	bestämmer	vilka	hästar	som	
ska	köpas?	Veterinärkostnader,	hovslagare	etc	vem	står	för	dessa	kostnader?	 

Jag	ser	att	några	endast	är	från	5	år?	Är	det	rimligt	att	den/de	ska	gå	i	verksamhet	4	dagar	i	veckan,	
sen	ridas/tävlas	av	den	som	betalt	den	3	dagar	i	veckan?	Med	en	ridskola	som	består	av	ca	60-70%	
nybörjare,	hur	ska	den	utbildningen	se	ut?	Av	vem?	Vila	mm.	 

När	det	sen	gäller	shetlandsponnyer	så	är	de	perfekta	till	ponnyridning,	men	ganska	svåra	att	ha	i	
lektion	blandat	med	B,C	och	D	ponnyer.	Lönsamhet?	 

Enl	svar	på	FB	har	jag	läst	att	de	hästarna	ska	vara	alla	tillgängliga	för	alla	ridskolans	ryttare,	men	att	
dessa	hästar	ska	gå	mindre	än	verksamhetens	andra	hästar!	 

Motivering/förslag	 

Med	tanke	på	MRs	ansträngda	ekonomi	och	ca	8	nya	sponsorhästar	som	inte	ska	gå	fullt	i	
verksamheten,	ställer	jag	mig	frågande	till	hur	detta	kan	gå	ihop	ekonomiskt?	 

Medlemmarna	ska	kunna	få	ta	del	av	den	ekonomiska	redogörelsen	för	detta	projekt	på	årsstämman.	 

Därtill	vill	jag	tillägga	att	3	tonårsflickor	i	privatstallet	har	blivit	uppsagda	pga	att	ridskolan	skulle	
utökas.	 

Med	otillräckliga	svar	från	styrelsen	på	varför	barn	ska	lämna	en	verksamhet	där	barn	och	unga	
främst	ska	vara.	Utfrysning,	mobbing	och	ett	stort	trauma!	För	dessa	tjejer	som	haft	sina	hästar	där	
under	många	år	har	stallet	varit	den	fristad	som	det	ska	vara.	 

Därför	yrkar	jag	på	att	stämman	beslutar	att...	 

• Styrelsen	lämnar	en	fullgod	ekonomisk	redogörelse	 
• Svarar	på	upplägget	angående	hästarna	ska	nyttja	i	verksamheten	framöver	 
• Lämnar	ett	svar	till	medlemmarna	på	varför	de	sagt	upp	3	flickor	 

Irene	Torstensson	 

 


